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  Abstract of Thesis : 

Examine this message titled SOCIAL SOLIDARITY AMONG PRE-ISLAMIC ARABS try to show 
good image among  Arabs where is known about the history of the Arabs it was dark and full of 
war and murder and robbery and other gruesome images them in this message was Arabs they 
do submit help between them from yup facilitating difficulties live and also statement of 
reasons which she called to SOCIAL SOLIDARITY between them and also know the results 
which is to do so       

  
  

 

محاولة  "التكافل الاجتماعي عند العرب قبل الإسلام  "تدرس هذه الرسالة التي بعنوان بنو 
لإظهار الصورة الحسنة لدى العرب ، حيث المعروف عن تاريخ العرب بأنه مظلم وزاخر بالحروب والقتل 
والسلب والنهب وغيرها من الصور البشعة ، ونحن في هذه الرسالة نبين كيف كان العرب يقومون بتقديم 

التي دعت إلى التكافل  المساعدة فيما بينهم من اجل تسهيل صعوبات الحياة .وأيضا بيان الأسباب
  الاجتماعي فيما بينهم ، إضافة إلى ذلك معرفة النتائج التي آلت إلى ذلك . 


